

景嶺書院

King Ling College

二零二四至二零二五年度家長通告第九號

School Notice 9

(本通告已上載於本校網頁 https://www.kingling.edu.hk)

敬啟者:茲有下列重要事項,祈予垂注:

8 January 2025

Dear parents,

Here are the items for your immediate attention:

(一)「千日耕耘;萬分收穫」境外交流團儲蓄計劃(中一至中五級)

為了灌輸學生規劃人生的基本觀念,養成良好的儲蓄習慣,並循序漸進地於生活中實踐,本校鼓勵學生在中一入學時每日儲蓄零用錢,作高中大型境外交流之用(中一至中五學生每天儲\$4)。本校希望透過大型課外學習計劃,加深學生對國家的認識和歸屬感,並達致本校弘揚中華文化的辦學宗旨,同時豐富他們的學習經歷,擴濶視野。

(A) Sow the Seeds for Success (S1 - S5)

Since S1, all students were expected to save up pocket money every day for their off campus education needs in senior level (S1 to S5 students save \$4 per day). In line with fostering Chinese culture, a sense of belonging for our school and the society will be cultivated when students join in our programmes. Such activities will broaden students' horizons. Please monitor your child's progress.

按照計劃進行,學生於本年一月底應累積至以下金額:

By the end of January, students should have saved the amounts as follows:

級別 Level	2023-2024 年八月底為止 累積儲蓄款項 Accumulative Saving Amounts as at 31 August 2024	本年度的儲蓄款項 (截至一月底) Saving Amounts from September 2024 to January 2025	總儲蓄款項 Total Saving Amounts	
サー S1		\$612	\$612	
中二 S2	\$1460	\$612	\$2072	
中三 S3	\$2920	\$612	\$3532	
中四 S4	\$4380	\$612	\$4992	
中 <i>五</i> S5	\$5840	\$612	\$6452	

如有任何疑問,可向鄭浩熹老師或彭瑋湞副校長查詢。

For enquiries, please contact Mr. Cheng HH or Ms Pang WC, Vice Principal.

(二) S.6 DSE 報到事宜 (只適用於 S.6 DSE 同學)

學校於 2024 年 12 月 12 日收到香港考試及評核局通知,本屆 DSE 考生將使用手機應用程式「Check-in Smart (HKDSE)」於文憑試中作自行報到之用,考評局並於 2025 年 1 月 17 日 3:00 pm 為全港應屆中六同學舉行一場模擬測試,讓同學試用該程式,為此,現更新第六號通告內於 1 月 17 日的中六考試時間表如下,敬請家長留意。

(B) S.6 DSE Self-check in (only for S.6 DSE students)

The school was informed by HKEAA on 12 December 2024: all candidates in DSE 2025 will use the apps "Check-in Smart (HKDSE)" for the self-check in in the DSE. The HKEAA will conduct a rehearsal for candidates to use the apps at 3:00 pm on 17 Jan 2025. Therefore, the S.6 Exam timetable in School Notice 6 will be updated as follows:

日期 (Date): 17-1-2025 (星期五 Friday)

時間 Time	項目 Items	備註 Remarks		
8:00 am	點名 Roll call			
8:15 am - 10:30 am	數學 (卷一) Math (Paper I)	與原本通告一樣,考試時間沒有改變。 No change in exam time as in School Notice 6		
11:00 am - 12:15 pm	數學(卷二) Math (Paper II)			
12:30 pm - 1:50 pm	午膳 Lunch	同學早前已在學校訂飯或決定在當天自備 午膳 Students have already ordered the lunch in school or decided to prepare own lunch.		
1:50 pm - 2:50 pm	DSE 講座及收音機測試 DSE Talk and radio testing	由本校教務部舉辦,請同學帶備於 DSE 使用的收音機及耳筒回校作測試。 The talk is conducted by school Academic Affairs Section. Students should bring the radios and earphones used in DSE for testing.		
3:00 pm - 3:30 pm (約 approximate)	「Check-in Smart (HKDSE)」手機應用程式 測試 Rehearsal of apps "Check-in Smart (HKDSE)"	由香港考評局主持,當天全體中六同學須帶備已裝有「Check-in Smart (HKDSE)」的手機回校作測試。 The rehearsal is conducted by HKEAA. All S.6 students should bring the mobile phones with the apps "Check-in Smart (HKDSE)" installed for testing.		

(三) 教師發展日

1月24日(星期五)為教師發展日,該天將用特別時間表上課(參考第一號通告),午膳時間為12:25-1:25 pm,放學時間為3:10 pm。

(C) Staff Development Day

The Staff Development Day will be held on 24 January (Friday). Special timetable will be adopted (refer to School Notice 1). Lunch time will be 12:25 – 1:25 pm and the school ends at 3:10 pm.

此 致 貴家長

Thank you for your attention.

Sincerely,

Anson Yang, Ph.D.

Principal

校長

楊明倫 謹啟

二零二五年一月八日